
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

04 липня 2022 року  

 

м. Полтава № 12 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Цибульська Юлія Володимирівна – секретар 

постійної комісії, Сухонос Наталія Василівна (зв'язок через відеоконференцію), 

Усанова Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна – члени постійної комісії. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Василенко Марина Григорівна – заступник 

голови постійної комісії, Богдан Руслан Дмитрович, Воротинцев Василь 

Альбертович. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Взяли участь:  

 

Біленький 

Олександр Юрійович 
 

- голова обласної ради 

Власюк 

Галина Богданівна 

- виконувач обов’язків директора 

Департаменту освіти і науки обласної 

військової адміністрації 
 

Коморна 

Леся Федорівна 
 

- начальник Управління майном обласної 

ради 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

- заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату 

обласної ради 

Лемешко 

Олександр Миколайович 
 

- перший заступник голови обласної ради 

 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

- начальник обласної військової 

адміністрації 
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Осипенко 

Наталія Михайлівна 

- директор Полтавського регіонального 

центру підвищення кваліфікації 
 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

- заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної 

ради 

Рижеченко 

Катерина Сергіївна 
 

- заступник голови обласної військової 

адміністрації 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 
 

- заступник голови обласної ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 

- начальник відділу юридичного 

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

Удовиченко 

Ірина Анатоліївна 

- директор Департаменту культури і туризму 

обласної військової адміністрації 

Фоменко 

Ірина Олександрівна 

- начальник служби у справах дітей обласної 

військової адміністрації 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував взяти його за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання: 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови обласної ради за 

період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року»; 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо внесення змін 

до постанови Кабінету Міністрів України від 24 березня 2021 року № 305 «Про 

затвердження норм та Порядку організації харчування у закладах освіти та 

дитячих закладах оздоровлення та відпочинку» в частині приведення норм 

харчування у ліцеях з посиленою військово-фізичною підготовкою до рівня 

норм харчування у закладах загальної середньої освіти спортивного профілю». 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, запропонував 

розглянути у питанні «Різне» зміни до бюджету на 2022 рік та питання початку 

2022/2023 навчального року. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питань до порядку 

денного засідання комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови обласної ради за 

період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в дошкільному відділенні Полтавського навчально-реабілітаційного 

центру Полтавської обласної ради». 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про оголошення в Полтавській 

області 2022 року Роком дитини». 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо внесення змін 

до постанови Кабінету Міністрів України від 24 березня 2021 року № 305 «Про 

затвердження норм та Порядку організації харчування у закладах освіти та 

дитячих закладах оздоровлення та відпочинку» в частині приведення норм 

харчування у ліцеях з посиленою військово-фізичною підготовкою до рівня 

норм харчування у закладах загальної середньої освіти спортивного профілю». 

5. Про надання згоди на прийняття будівель та споруд за адресою: 

м. Кременчук, проспект Свободи, буд. 106 у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

6. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Полтавський 

центр професійно-технічної освіти», який пропонується до передачі з державної 

власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 

7. Про річні звіти керівників закладів культури, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

8. Про хід виконання Обласної програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки. 

9. Про хід виконання програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 – 2025 роки. 
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10. Про хід виконання Регіональної програми «Дітям Полтавщини – якісне 

харчування» на 2021 – 2024 роки. 

11. Про хід виконання Регіональної Програми підтримки наукової та 

інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки. 

12. Про діяльність Полтавського регіонального центру підвищення 

кваліфікації у 2021 році та пріоритетні напрями роботи на 2022 рік. 

13. Про хід виконання Програми збереження, вивчення та популяризації 

Більського городища на період 2018 – 2022 років. 

14. Про хід виконання Комплексної Програми розвитку культури і 

мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки. 

15. Про хід виконання Програми збереження культурної спадщини 

Полтавської області на 2021 – 2023 роки. 

16. Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 

освіти, науки та культури про роботу за період 2020 – 2021 років. 

17. Про проєкт Плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури на 2022 рік. 

18. Різне. 

 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, присутні мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови обласної 

ради за період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, повідомив про основні напрямки 

діяльності обласної ради восьмого скликання у 2020 – 2021 роках. Відзначив, 

що 2021 рік був один із найкращих періодів для економіки Полтавщини. 

Наголосив, що Полтавська обласна рада перша і єдина, яка організовує 

конкурси проєктів громадських бюджетів в рамках цілого регіону. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Біленький О.Ю., Цибульська Ю.В., 

Лунін Д.С., Усанова О.П., Рижеченко К.С. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала з метою 

залучення коштів до регіону, підтримки внутрішньо переміщених осіб 

відпрацювати питання щодо організації роботи представництв міжнародних 

організацій у кожному районі Полтавської області. Звернула увагу на затримку 

виплат матеріальної допомоги, яка надається з обласного бюджету 

малозахищеним громадянам. Наголосила на необхідності використання 
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електронного цифрового підпису під час оформлення документів з метою їх 

якнайшвидшого виконання. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, поінформував, що Полтавська 

обласна рада звернулася до усіх муніципалітетів країн Європи та на сьогодні 

співпрацює з такими міжнародними гуманітарними організаціями як Всесвітня 

Продовольча Програма ООН в Україні, Міжнародна організація з міграції, 

благодійна організація «Карітас» та кілька американських фондів. 

Повідомив, що постійна комісія обласної ради з питань охорони здоров’я 

та соціального захисту населення виступила з ініціативою збільшити на 

8400,0 тис. грн плановий обсяг фінансування на 2022 рік для надання 

депутатами обласної ради допомоги малозахищеним громадянам, які 

проживають на території Полтавської області. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, проінформував 

про проходження виплат через органи Державної казначейської служби 

України в період воєнного стану. 

Усанова О.П., член постійної комісії, повідомила, що в результаті 

терористичного акту росії на ТРЦ «Амстор» у Кременчуці 22 особи загинуло, 

93 – звернулися за медичною допомогою. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, нагадав, що на 

початку війни загиблі були також і в Гадяцькій територіальній громаді. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала визначити суми 

допомог та встановити виплати сім’ям загиблих та особам, постраждалим 

внаслідок військової агресії російської федерації, та внести відповідні зміни до 

Комплексної програми соціального захисту населення Полтавської області на 

2021 – 2025 роки. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав пропозицію 

Усанової О.П., члена постійної комісії, та запропонував рекомендувати 

Департаменту соціального захисту населення Полтавської обласної військової 

адміністрації вивчити дане питання. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови обласної ради Біленького О.Ю. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови обласної 

ради за період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

3. Рекомендувати Департаменту соціального захисту населення 

Полтавської обласної військової адміністрації визначити суми допомог, 

встановити виплати сім’ям загиблих та особам, постраждалим внаслідок 

військової агресії російської федерації, та внести відповідні зміни до 

Комплексної програми соціального захисту населення Полтавської області на 

2021 – 2025 роки. 
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2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в дошкільному відділенні Полтавського навчально-реабілітаційного 

центру Полтавської обласної ради». 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила, що даним проєктом рішення 

пропонується встановити в 2022 році вартість харчування одного вихованця на 

день у дошкільному відділенні Полтавського навчально-реабілітаційного 

центру Полтавської обласної ради в розмірі – 88,98 грн для дітей віком від 4 до 

6(7) років. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в дошкільному відділенні Полтавського навчально-реабілітаційного 

центру Полтавської обласної ради». 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про оголошення в 

Полтавській області 2022 року Роком дитини». 

 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала внести зміни до 

даного проєкту рішення і оголосити Роком дитини не 2022, а 2023 рік, 

рекомендувати обласній військовій адміністрації розробити та подати до 

15 вересня поточного року комплексний план заходів з відзначення Року 

дитини у 2023 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Паутова Т.О., Діденко О.Г., Усанова О.П., 

Лунін Д.С., Юрченко Т.О., Фоменко І.О. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, запропонував 

провести всі заходи з даного питання після закінчення війни. 

Юрченко Т.О., член постійної комісії, запитала, яка необхідність в 

оголошенні 2023 року Роком дитини та які позитивні наслідки цього рішення. 

Адже всі служби й так повинні працювати та виконувати свої завдання. 

Усанова О.П., член постійної комісії, наголосила, що найбільш вразлива 

категорія, яка страждає від війни – це діти. Коли певний рік присвячується 

чомусь, то ще більша увага акцентується саме на цій темі, відповідно можна 

посилити роботу та залучити більше коштів на різні заходи, в тому числі й з 

міжнародних організацій. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести до проєкту рішення обласної ради «Про оголошення в 

Полтавській області 2022 року Роком дитини» такі зміни: 

- у назві, пункті 1 проєкту рішення, у назві, пунктах 3, 5, 9 пояснювальної 

записки до проєкту рішення цифри «2022» замінити на цифри «2023»; 

- у підпункті 1 пункту 2 проєкту рішення слова та цифри «розробити та 

подати до 15 березня 2022 року» замінити словами та цифрами «розробити та 

подати до 15 вересня 2022 року». 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради із запропонованими змінами. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо внесення змін 

до постанови Кабінету Міністрів України від 24 березня 2021 року № 305 «Про 

затвердження норм та Порядку організації харчування у закладах освіти та 

дитячих закладах оздоровлення та відпочинку» в частині приведення норм 

харчування у ліцеях з посиленою військово-фізичною підготовкою до рівня 

норм харчування у закладах загальної середньої освіти спортивного профілю». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив суть проєкту рішення, 

ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував 

визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо внесення змін 

до постанови Кабінету Міністрів України від 24 березня 2021 року № 305 «Про 

затвердження норм та Порядку організації харчування у закладах освіти та 

дитячих закладах оздоровлення та відпочинку» в частині приведення норм 

харчування у ліцеях з посиленою військово-фізичною підготовкою до рівня 

норм харчування у закладах загальної середньої освіти спортивного профілю». 
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5. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на прийняття будівель та споруд за адресою: 

м. Кременчук, проспект Свободи, буд. 106 у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що на підставі рішення Кременчуцької міської ради та погодження 

Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації 

Управлінням майном обласної ради розроблено проєкт рішення «Про надання 

згоди на прийняття будівель та споруд за адресою: м. Кременчук, проспект 

Свободи, буд. 106 у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., Юрченко Т.О., Усанова О.П. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Внести на розгляд сесії обласної ради восьмого скликання проєкт рішення 

«Про надання згоди на прийняття будівель та споруд за адресою: м. Кременчук, 

проспект Свободи, буд. 106 у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області». 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу 

«Полтавський центр професійно-технічної освіти», який пропонується до 

передачі з державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області. 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила, що Департаментом освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації продовжується робота 

щодо підготовки документів для передачі цілісних майнових комплексів 

закладів з державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області. Підготовлено черговий пакет документів 

Полтавського центру професійно-технічної освіти. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Цибульська Ю.В., Діденко О.Г., Усанова О.П., 

Лунін Д.С. 
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Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, уточнила інформацію щодо 

бюджету, з якого фінансується Полтавський центр професійно-технічної освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати голові Полтавської обласної ради затвердити техніко-

економічне обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Державного навчального закладу «Полтавський центр професійно-технічної 

освіти», який пропонується до передачі з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: Про річні звіти керівників закладів культури, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, повідомила, що 15 підвідомчих установ Департаменту 

культури і туризму Полтавської обласної військової адміністрації виконали 

заплановані показники. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Цибульська Ю.В., Удовиченко І.А., 

Лунін Д.С., Діденко О.Г. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про кількість пенсіонерів у 

сфері культури, чи багато осіб звільнилося та про умови праці працівників 

культури під час війни. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, відповіла, що заробітна плата працівникам 

виплачується, проводяться концерти «просто неба», майстер-класи та екскурсії 

для внутрішньо переміщених осіб. Є потреба у перегляді кадрового складу 

працівників бібліотек та Полтавського краєзнавчого музею імені Василя 

Кричевського. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, наголосив на 

необхідності посилення роботи сектору культури у громадах області. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав думку Луніна Д.С., 

начальника обласної військової адміністрації, та підкреслив, що заходи мають 

бути національно-патріотичного характеру. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Взяти до відома (затвердити) звіти керівників закладів культури, що 

знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

області, про виконання показників ефективності використання спільного майна, 

а також майнового стану закладів за 2021 рік. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми національно-

патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки. 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила про хід виконання Обласної 

програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 

роки у 2021 році. Звернула увагу на заходи програми, які вдається 

реалізовувати у 2022 році. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію виконувача обов’язків директора Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації Власюк Г.Б. про хід 

виконання Обласної програми національно-патріотичного виховання дітей та 

молоді на 2021 – 2025 роки взяти до відома. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про хід виконання програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 – 2025 роки. 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила про хід виконання програми 

«Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки у 2021 році. 

Відзначила, що заходи програми почали реалізовувати, але у зв’язку з війною – 

призупинили. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію виконувача обов’язків директора Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації Власюк Г.Б. про хід 

виконання програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 

2025 роки взяти до відома. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Регіональної програми «Дітям Полтавщини 

– якісне харчування» на 2021 – 2024 роки. 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила про хід виконання Регіональної 

програми «Дітям Полтавщини – якісне харчування» на 2021 – 2024 роки у 2021 

році. У 2022 році дію програми призупинено.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію виконувача обов’язків директора Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації Власюк Г.Б. про хід 

виконання Регіональної програми «Дітям Полтавщини – якісне харчування» на 

2021 – 2024 роки взяти до відома. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Регіональної Програми підтримки наукової 

та інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки. 

 

Власюк Г.Б., виконувач обов’язків директора Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації, повідомила про хід виконання Регіональної 

Програми підтримки наукової та інноваційної діяльності у Полтавській області 

на 2021 – 2024 роки у 2021 році. Наголосила, що основою даної програми є 

конкурс відбору наукових та інноваційних проєктів у Полтавській області за 

пріоритетними напрямками розвитку науки і техніки. На початку 2022 року на 

конкурс було подано ряд наукових проєктів, але виконання заходів програми 

призупинено у зв’язку з війною. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію виконувача обов’язків директора Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації Власюк Г.Б. про хід 

виконання Регіональної Програми підтримки наукової та інноваційної 

діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки взяти до відома. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: Про діяльність Полтавського регіонального центру підвищення 

кваліфікації у 2021 році та пріоритетні напрями роботи на 2022 рік. 

 

Осипенко Н.М., директор Полтавського регіонального центру підвищення 

кваліфікації, повідомила про діяльність Полтавського регіонального центру 

підвищення кваліфікації у 2021 році та пріоритетні напрями роботи на 2022 рік. 

Звернула увагу, що навчальні курси підвищення кваліфікації користуються 

попитом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Цибульська Ю.В., Осипенко Н.М., 

Діденко О.Г. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, наголосила на необхідності 

запрошувати депутатів обласної ради до участі в навчанні. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Полтавського регіонального центру підвищення 

кваліфікації Осипенко Н.М. про діяльність Полтавського регіонального центру 

підвищення кваліфікації у 2021 році та пріоритетні напрями роботи на 2022 рік 

взяти до відома. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми збереження, вивчення та 

популяризації Більського городища на період 2018 – 2022 років. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, повідомила про хід виконання Програми збереження, 

вивчення та популяризації Більського городища на період 2018 – 2022 років у 

2021 році. Відзначила, що у 2022 році музейні експонати Більського городища, 

які перебували на тимчасовому зберіганні в Харкові, евакуйовано, отримано 

матеріальну допомогу для пакування експонатів. Директору комунальної 

установи «Історико-культурний заповідник «Більськ» Коросту Ігорю Івановичу 
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була присуджена стипендія від Німецького археологічного інституту для 

здійснення наукових досліджень. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. про хід виконання Програми 

збереження, вивчення та популяризації Більського городища на період 2018 – 

2022 років взяти до відома. 

 

 

14. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної Програми розвитку культури і 

мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, повідомила про хід виконання Комплексної Програми 

розвитку культури і мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки у 

2021 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. про хід виконання 

Комплексної Програми розвитку культури і мистецтва в Полтавській області на 

2021 – 2025 роки взяти до відома. 

 

 

15. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми збереження культурної спадщини 

Полтавської області на 2021 – 2023 роки. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, повідомила про хід виконання Програми збереження 

культурної спадщини Полтавської області на 2021 – 2023 роки у 2021 році.  
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ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. про хід виконання Програми 

збереження культурної спадщини Полтавської області на 2021 – 2023 роки 

взяти до відома. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з 

питань освіти, науки та культури про роботу за період 2020 – 2021 років. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував погодити звіт 

постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань освіти, науки та 

культури про роботу за період 2020 – 2021 років. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Погодити звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з 

питань освіти, науки та культури про роботу за період 2020 – 2021 років 

(додається). 

 

 

 

17. СЛУХАЛИ: Про проєкт Плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури на 2022 рік. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що проєкт Плану 

роботи постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури на 

2022 рік було надіслано депутатам на електронну пошту та запропонував його 

затвердити. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити План роботи постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури на 2022 рік (додається). 
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18. Різне. 

 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, повідомив про 

внесення змін до обласного бюджету на поточний рік, поінформував про 

перерозподіл коштів, які було зекономлено по галузі «Освіта». Зазначив, що, 

незважаючи на війну, відбувається перевиконання бюджету. 

В обговоренні взяли участь: Цибульська Ю.В., Усанова О.П., Лунін Д.С., 

Діденко О.Г. 

 

Усанова О.П., член постійної комісії, зупинилася на питанні надання 

допомоги особам, постраждалим внаслідок військової агресії російської 

федерації. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, поінформував про 

ситуацію з початком нового навчального року. 

 

 

 

Голова постійної комісії       Олег ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії       Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


